
هواداران پرسپولیس در روزهای اخیر سخت پیگیر آخرین خرید های باشگاه 
خود بوده و هستند و خیلی برایشان مهم است که جانشین عبدالکریم حسن 
درنهایت چه بازیکنی خواهد بود. در این بین باشگاه پرسپولیس از یک طرف 
پیگیـــر موضوع کســـر ســـهمیه خارجی اش اســـت تا بتوانـــد دو بازیکن خارجی 
دیگر هم به خدمت بگیرد و از یک ســـو نیز به دنبال نهایی کردن قرارداد یحیی 
عطیه الله است. البته در این بین نیم نگاهی هم به سولت ناگی مجارستانی دارد. 
واقعیت امر این است که دو گروه ایجنت در باشگاه پرسپولیس در تلاش برای 
انتقال یکی از این دو بازیکن به جمع سرخپوشان هستند و باید دید درنهایت 
 ، کدام یک از این گروه ها موفق عمل خواهد کرد. آنچه مشخص است خود گاریدو
یحیی را به خاطر مراکشـــی بودنش و شـــناختی که از او دارد به مدافع چپ پای 
مجارستانی ترجیح می دهد. تا عصر دیروز آخرین خبر در مورد یحیی این بود که 
باشگاه پرسپولیس توانسته با باشگاه سوچی برای صدور رضایتنامه قرضی این 
بازیکن به توافق برسد و با خود این بازیکن نیز از لحاظ مالی به توافق رسیده بود. 

  بی خبری سرخپوشان از حریف تدارکاتی
همان طور که روز گذشته در خبرها داشتیم تیم شباب بلوزداد الجزایر به خاطر 
اینکه دو روز پشت سر هم با تمامی نفراتش بازی دوستانه با تیم های مس رفسنجان 
و الاهلی داشت به درخواست پرسپولیس برای انجام بازی دوستانه پاسخ منفی 
داد. حتی یک تیم عربستانی هم که در ترکیه اردو زده بود قبول نکرد روز گذشته با 
سرخپوشان بازی کند و این موضوع خیلی به مذاق گاریدو که تاکید به برگزاری 
بازی با تیم قدری داشت، خوش نیامد. تا حوالی عصر روز گذشته اطرافیان تیم 
پرسپولیس سخت به دنبال حریف تدارکاتی بودند و بازیکنان نمی دانستند قرار 
است با چه تیمی بازی کنند. در همین راستا درنهایت تیم بیکون اسپور از تیم های 
لیگ دسته دوم ترکیه قبول کرد که به مصاف شاگردان گاریدو برود. حریفی که 

طبیعتا آن چیزی نبود که سرمربی اسپانیایی به دنبالش بود. 

  گندوز در قواره یک دروازه بان پخته و ماهر
بازیکنان پرســـپولیس خیلی مشـــتاق بودند الکسیس گندوز را در تمرینات کار 
با توپ دیده و عیار او را در واقع بسنجند. حتی خود علیرضا بیرانوند هم که در 
اردوی تیم تراکتور است از طریق دوستانش در پرسپولیس پیگیر وضعیت گندوز 
هم شده است! اما این دروازه بان در تمریناتی که زیر نظر جرسی انیسیو انجام 
داد در چند صحنه نشان داد که مهارت بالایی در گرفتن شوت های راه دور دارد 
و با دستانش نیز خیلی خوب کار می کند. اما در عین حال او از لحاظ بدنی در 
فرم ایده آلی به سر نمی برد و حتی مقداری اضافه وزن دارد. درواقع رقبای ایرانی 
گندوز در تمرینات سرحال تر و قبراق تر از او نشان دادند و به نظر می آید جرسی، 

دروازه بان الجزایری تیمش را تا شروع لیگ به مرز آمادگی برساند. 

  اعتقاد گاریدو به فرجی و امیری
ســـرمربی اســـپانیایی پرســـپولیس از تلاش های وحید امیری و فرشاد فرجی در 
یکن  تمرینـــات تیمـــش ابـــراز رضایت کرده و این نشـــان می دهد به ایـــن دو باز

علاقه مند شده است. در این میان فرجی از نظر فنی عملکرد خوبی در تمرینات 
تیمش داشته تا جایی که در بازی دوستانه با الاهلی هم او در کنار محمدحسن 
کنعانی زادگان در ترکیب اصلی قرار گرفت. هیچ بعید نیست که گاریدو بخواهد 
در برخی بازی ها تیمش را سه دفاع به میدان بفرستد و در این سیستم فرجی 
یدو را به  را در ترکیب اصلی قرار دهد. باید دید این مدافع می تواند اعتماد گار
خودش بیشـــتر کند یا اینکه خیلی زود جایگاهش را از دســـت خواهد داد. اما 
یدو را جلب کرده امیری است. او  یکن دیگری که  انگیزه و تلاشش توجه گار باز
یانش بزرگ تر است در تمرینات زودتر از  با وجود اینکه از نظر سنی از همه همباز
یان  همه حاضر شده و دیرتر هم زمین را ترک می کند و برخلاف برخی از همباز
پر ادعایـــش بابت فشـــار بالای تمرینات کوچک تریـــن اعتراضی نمی کند. این 
یدو از رفتارهای حرفه ای امیری خوشـــش بیاید و در  مســـاله باعث شـــده که گار
گفته نماند ســـرمربی اســـپانیایی به شـــدت  تمرینات توجه ویژه ای به او کند. نا
گردانش و رفتارهای آنها در تمرینات دقت دارد و خیلی  به نظم و انضباط شا
کتیکی اش  یکنان، با انگیزه و تلاش بالا خواسته های تا برایش مهم است که باز
یدو ارتباط خیلی خوبی هم با ایوب المعلود دارد  را برآورده سازند. همچنین گار

یادی می کند.  و به او هم توجه ز

  سلمانی آماده بازگشت به اوج
هواداران پرسپولیس شاید چندان جای خالی مهدی ترابی را در ترکیب تیم شان 
احســـاس نکنند. از این جهت که یاســـین ســـلمانی با دوره آماده سازی خیلی 
خوب که در تیمش ســـپری کرده این روزها یکی از بازیکنان آماده در تمرینات 
سرخپوشان است. او به خاطر قابلیت بازی با هر دو پا و تک ضرب بازی کردنش 
در برنامه های تاکتیکی حسابی مورد توجه گاریدو است. سرمربی اسپانیایی از 
سلمانی و احمدزاده در کناره های بهره می گیرد و بارها شده که جای آنها را در 
چپ و راست تغییر می دهد. در واقع باید گفت وینگر های مورد علاقه گاریدو 
فعلا سلمانی و احمدزاده هستند. دو بازیکنی که در سپاهان نیز همبازی بوده 

و ارتباط خوبی با یکدیگر دارند. 

  پرسپولیس هنوز خریدهایش را ثبت نکرده است
یکنانش در سازمان لیگ  باشـــگاه پرســـپولیس روز یکشنبه از ثبت قرارداد باز
و پرداخـــت حـــق عضویـــت تمامی اعضای تیمش به این ســـازمان خبر داد. 
این خبر باعث شـــد برخی رســـانه ها تصور کنند باشـــگاه پرسپولیس در واقع 
یکنان جدیدش را به  قـــرارداد تمامـــی اعضـــای تیمش ازجمله کادرفنـــی و باز
ثبت رســـانده و از این رو مشـــکلی هم برای رعایت سقف قرارداد این باشگاه 
به وجود نیامده اســـت. اما یکی از مســـئولان باشگاه پرسپولیس در این زمینه 
به »فرهیختگان« گفت: »برای ســـازمان لیگ بیشـــتر پرداخت حق عضویت 
باشـــگاه ها مهم بود که برای تاخیر در آن نیز جریمه 5 میلیارد تومانی در نظر 
گرفتـــه بـــود. از طرفـــی بابت قراردادهای فصل قبل هم بدهی به ســـازمان لیگ 
یکن تیم هم به ثبت رســـید.  داشـــتیم که تماما پرداخت شـــد و قرارداد 16 باز
اما در مورد تازه واردهای تیم هنوز ثبت قرارداد انجام نشده و بعد از بازگشت 
تیم از ترکیه این کار انجام خواهد شد. در مورد سقف قرارداد هم با اطمینان 
ی که  می گوییم به قوانین احترام گذاشته و سقف را رعایت خواهیم کرد، کار
یم برخی رقبا هم انجام دهند و مهم تر از آن باید امیدوار باشیم نظارت  امیدوار

بر قراردادها به مانند فصل گذشته نباشد.«

یس حـــالا انتظارها  بـــا شـــروع رقابت های کشـــتی در میـــدان المپیک پار
از ملی پوشـــان بـــرای گرفتـــن مدال بالا رفته اســـت و همه منتظر کســـب 
یس هســـتند. تیم ملی کشـــتی  اولیـــن مـــدال ایـــران در المپیـــک 2024 پار
فرنگـــی به صـــورت کامل و با شـــش ورزشـــکار و تیم ملی کشـــتی آزاد با 
یس حاضر اســـت و بنا بر اعلام مســـئولان برگزاری  پنج ورزشـــکار در پار
مســـابقات در هر وزن ۱۶ کشـــتی گیر حضور دارند که در مجموع، 2۸۸ 
کشـــتی گیر برای رســـیدن به سکوی مدالی به روی تشک خواهند رفت. 
در میان کشـــتی گیران کشـــورمان حســـن یزدانی با ســـه حضور متوالی در 
المپیک باسابقه ترین گوش شکسته ایران با یک طلا و یک نقره المپیک، 
پرافتخارترین کشتی گیر کشورمان در این دوره از بازی های المپیک است. 
در کشتی فرنگی نیز امین میرزازاده و محمدهادی ساروی با 2 حضور در 
المپیک از دیگر باتجربه های کشـــتی کشـــورمان محسوب می شوند. از 
، رئیس فدراسیون کشتی از ورود کشتی گیران به  سوی دیگر علیرضا دبیر
دهکده ممانعت کرد و با اسکان گوش شکسته ها در هتل تلاش کرد تا 
آنها را از حواشی دهکده المپیک دور نگه دارد. اما با بالا رفتن انتظارها 
از کشـــتی گیران، عملکـــرد آنها چطور خواهد بـــود و انتظار چند مدال از 

آنها عقلانی و منطقی است؟ سوالی که علیرضا رضایی، دارنده مدال 
نقره المپیک آتن، مربی و کارشناس کشتی به آن پاسخ داد. 

یابی شما از کشتی  مسابقات کشتی در المپیک با قرعه ای سخت آغاز شد. ارز
ایران و ملی پوشان در المپیک 2024 چیست؟

کشتی ورزش اول ماست، باعث افتخار ورزش ایران بوده و همیشه بار ورزش 
ی های آسیایی، مسابقات  کشـــورمان را در مســـابقات بزرگ و مهمی مانند باز
یاد  قهرمانی جهان و المپیک به دوش داشته است، الان هم انتظار از کشتی ز
یاد هســـتند.  اســـت و باید توجه کرد که کشـــورهای مدعی کســـب مدال هم ز
بچه های ما همیشه جزء بهترین ها و شایسته ترین ها هستند ولی حریفان هم 
با دست پر به میدان المپیک می آیند با این حال من مطمئنم که ملی پوشان 
کثر آمادگی و توان به دیدار رقبا می روند،  ایران چه در فرنگی و چه در آزاد با حدا
فارغ از اینکه رقیب چه کســـی خواهد بود و قرعه چطور به آنها افتاده اســـت، 

ی و کم فروشی نخواهند کرد.  مطمئنم هرگز کم کار

بـــا شـــروع کشـــتی، همان طور که اشـــاره کردید همه بـــار کاروان ایران روی دوش 
کشتی گیران است. این مساله کار را برای آنها سخت نمی کند؟

صددرصـــد همین طـــور اســـت. در هـــر زمینه ای ایجاد توقع همیشـــه با فشـــار 
روحی همراه است و ورزش و رشته کشتی هم از این قاعده مستثنا نیست. ما 
یم ولی بار اصلی به دوش کشتی  ورزش های دیگری را هم در این المپیک دار

است. ولی طبیعتا با هماهنگی های کادرفنی و روانشناسانی که در کنار تیم 
هســـتند، ســـعی می کنند این فشار را به حداقل برســـانند تا ان شاء الله بچه ها 

ی تشک بروند و بتوانند مسابقه خود را به خوبی برگزار کنند.  با فراغ بال رو

پیش بینی شما از مسابقات پیش رو چیست؟ 
پیش بینی در کشتی کار بسیار سختی است و هیچ کس نمی تواند پیش بینی 
کند که چه اتفاقی پیش رو است. همه بچه های ما شایستگی کسب مدال را 
دارند. همه ملی پوشان چه در آزاد و چه در فرنگی لیاقت کسب مدال را دارند 
اما باید دید که کدام یک از آنها کم اشتباه تر ظاهر می شوند تا بتوانند مدال های 

خوش رنگی را نصیب خودشان و کاروان بزرگ ایران کنند. 

پربحت ترین کشتی که از آن یاد می شود و حتی بسیاری منتظر آن هستند، کشتی 
حســـن یزدانی و بروکس اســـت. تا امروز همه منتظر کشـــتی حسن یزدانی و تیلور 

بودند اما امسال همه چیز متفاوت است و بروکس حریف اصلی او است. 
بروکس حتما حریف خوبی است که توانسته تیلور را شکست دهد و حسن 
یزدانی هم واقعا کشتی گیر باتجربه ای است. او از نظر تجربه و سبک کشتی، 
یخ کشتی است و من امیدوارم این کشتی  قدمت و قدرت جزء بهترین های تار
یاد  با موفقیت به نفع حسن یزدانی به پایان برسد و شانس او هم در این  مورد ز
است. امیدوارم خوش رنگ ترین مدال نصیب حسن یزدانی و همه بچه های 

تیم ملی شود و آنها دست پر به کشور بازگردند. 

رقابت هـــای لیـــگ برتر درحالـــی حدود یک هفته دیگر آغاز می شـــود که هنوز 
سرنوشـــت میزبانی تیم های مهمی مانند اســـتقلال و پرســـپولیس مشـــخص 
نیســـت. این درحالی اســـت که تا پیش از این گفته می شـــد قرار است این دو 
تیم در ورزشـــگاه تختی به میدان بروند اما بعد از اینکه از ورزشـــگاه تختی هم 
اخبار ناخوشایندی منتشر شد وضعیت این دو تیم برای میزبانی در هفته های 
ابتدایی لیگ در هاله ای از ابهام قرار گرفته و تا به امروز هنوز مشخص نیست، 
حداقل دیدار افتتاحیه لیگ برتر بین تیم های پرسپولیس و ذوب آهن در کدام 
ورزشگاه برگزار خواهد شد. البته در این خصوص مهدی تاج، رئیس فدراسیون 

فوتبال روز گذشته در پاسخ به این پرسش که با توجه به آماده نبودن ورزشگاه 
تختی تکلیف میزبانی پرسپولیس و استقلال در تهران چه می شود، گفت: »به 
هر حال باید مدیرعاملان این دو باشگاه  بیایند و ورزشگاه جدیدشان را معرفی 
یم و بگوییم  کنند. باید به آنها کمک کرد. این طور نیست که آنها را تنها بگذار

خودشان ورزشگاه پیدا کنند. نمی توانند و باید کشور به آنها کمک کند.«
کـه هـر  ی ایـن دو باشـگاه خبـر می رسـد  نکتـه جالـب توجـه اینکـه از اردو
ی ایـن تیم هـا بـرای میزبانـی نیم نگاهـی بـه ورزشـگاه امـام خمینـی)ره(  دو
ک دارنـد. ایـن در شـرایطی اسـت کـه ایـن ورزشـگاه بـه جـز اینکـه قـرار اسـت  ارا

میزبانـی آلومینیومی هـا را در لیـگ برتـر در فصـل جدیـد عهـده دار شـود، گویـا 
مـورد توجـه خیبری هـا نیـز قـرار گرفتـه و این طـور شـنیده می شـود درصورتی کـه 
ورزشـگاه تختـی خرم آبـاد مـورد تاییـد قـرار نگیـرد و خیبـر مجبـور بـه تغییـر 
ک را به عنوان میزبان رقابت هایش  ورزشگاه شود، این باشگاه نیز ورزشگاه ارا
معرفی می کند. البته درباره آخرین وضعیت تختی خرم آباد شـنیده می شـود 
گیت هـا روز 20 مـرداد نصـب  کـه شـرایط داخـل زمیـن تقریبـا تکمیـل شـده و 
ک  می شـوند. ایـن درحالـی اسـت کـه سـپاهانی ها نیـز ورزشـگاه آلومینیـوم ارا
را به عنـوان ورزشـگاه آلترناتیـو خـود بـه کمیتـه مسـابقات کنفدراسـیون فوتبـال 

آسـیا معرفـی کرده انـد تـا درصورتی کـه بـه هـر دلیلـی ورزشـگاه نقـش جهـان 
در میزبانـی از رقابت هـای سـپاهانی ها در لیـگ الیـت دچـار مشـکل شـود، 
کنـد. بنابرایـن بـا احتسـاب تیم هـای اسـتقلال و  ک را جایگزیـن  ایـن تیـم ارا
ک  ی در ارا کـه بـه دفعـات بـرای بـاز پرسـپولیس، به خصـوص اسـتقلالی ها 
ک به عنـوان  کرده انـد بایـد از ورزشـگاه امـام خمینـی ارا تمایـل خـود را اعـلام 
یکـی از ورزشـگاه های محبـوب لیـگ نـام بـرد. ایـن درحالـی اسـت کـه مطمئنا 
بـا در اختیـار قـرار دادن ایـن ورزشـگاه بـه سـایر تیم هـا حتمـا آلومینیومی هـا در 
تی در امر میزبانی مواجه خواهند شـد.  ادامه لیگ با محدودیت ها و مشـکلا

قرارداد تازه واردهای پرسپولیس هنوز ثبت نشده است

گندوز؛ فنی خوب، بدنی هنوز ناآماده
رضایت گاریدو از امیری، فرجی زوج کنعانی در آغاز لیگ؟

علیرضا رضایی در گفت وگو با »فرهیختگان«: بار اصلی ورزش همیشه روی دوش کشتی است

شانس برد یزدانی بیشتر از بروکس است

سرخابی ها همچنان به دنبال استادیوم جدید 

ک؛ محبوب لیگ برتری ها ورزشگاه ارا
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

پایان همکاری پرسپولیس و ایرانسل

»طبیعت« اسپانسر اصلی می ماند؟
یکی از حامیان اصلی پرسپولیس در سال های اخیر شرکت ایرانسل 
یافتی های خود از این شـــرکت  کثر مواقع این باشـــگاه در بود که در ا
را زودتر از زمان موعد می گرفت؛ هرچند قراردادی که فصل گذشـــته 
بین باشگاه پرسپولیس و این اپراتور بسته شد از نظر مالی آن چیزی 
نبود که این باشگاه انتظار داشت. به خاطر همین مساله نیز باشگاه 
پرسپولیس از نیم فصل به خاطر کسری بودجه ای که داشت با شرکت 
ی جدیدی را آغاز کرد و در فصل نقل و انتقالات  »طبیعت« همکار
نیـــز به نوعی این شـــرکت را به عنوان اسپانســـر اصلـــی اش در معرفی 
یکنان و کادرفنی جدید خود تبلیغ کرد. اما برای فصل جدید قرار  باز
ی ایرانســـل و پرســـپولیس ادامه پیدا کند. این اپراتور  نیســـت همکار
نمی پذیرد که یکی از اسپانســـر های پرســـپولیس باشد و در بخشی از 
لباس این تیم تبلیغ شـــود. از طرفی تبلیغات محیطی نیز در اختیار 
سازمان لیگ است و باشگاه پرسپولیس در این زمینه باید برخلاف 
میلی باطنی اش تابع سازمان لیگ باشد. اخیرا نشست مشترکی بین 
باشگاه پرسپولیس، بانک شهر و شرکت مواد غذایی طبیعت برگزار 
گر  ی با یکدیگر داشتند. ا شد و طرفین توافقاتی در مورد نحوه همکار
ی پیراهن  اتفاق خاصی رخ ندهد شرکت طبیعت اسپانسر اصلی رو
پرسپولیس در فصل آینده خواهد بود و این باشگاه همچنان به دنبال 
اسپانسرهای دیگری هم است که آنها را تبلیغ کند. قراردادهایی که 
البته کنسرسیوم بانک ها و همچنین بانک شهر باید بر آنها نظارت 

داشته باشند. 

وقتی خواسته سرمربی اسپانیایی برآورده نشد

گاریدو ترکیب تیمش را عوض کرد
یادی داشت که تیمش روز گذشته مقابل  کید ز سرمربی پرسپولیس تا
یک حریف قدر به میدان رفته و در فاصله 10 روز مانده به شروع لیگ 
ی سنگین تری را تجربه کنند. مخصوصا اینکه الاهلی  گردانش باز شا
ی دوســـتانه این تیم در ترکیه  بحرین حریف اول سرخپوشـــان در باز
یدو درواقع به چیزی  اصلا کیفیت خوبی از خود ارائه نداده بود و گار
که می خواســـت در آن مســـابقه نرســـید. اما پرسپولیسی ها تا ظهر روز 
گذشـــته خیلی امیدوار بودند بتوانند به مصاف تیم شـــباب بلوزداد 
یدو قصد داشـــت ترکیب  ( برونـــد و از این رو گار )تیـــم ســـابق گندوز
اصلـــی تیمـــش را در ایـــن مســـابقه به میـــدان بفرســـتد، از این جهت 
یکنانی چون  یـــدو باز ی )صبـــح روز گذشـــته( گار کـــه صبـــح روز باز
یگی،  ، ایوب، امیری، رفیعی، ر اسدی، کنعانی زادگان، فرجی، ملاپور
احمـــدزاده، ســـلمانی و علیپـــور را به عنوان نفـــرات اصلی و به عنوان 
گروه اول برای تمرینات ســـبک کششـــی به طبقات هتل می فرســـتد. 
اما حریف دوســـتانه سرخپوشـــان عصر روز گذشـــته تغییر کرد و تیم 
بیکوز اســـپور از تیم های شـــاغل در لیگ دســـته دوم ترکیه جایگزین 
یدو به خاطر  حریف آفریقایی سرخپوشان شد. در همین راستا نیز گار
ضعیـــف بـــودن تیم حریف تصمیم گرفت ترکیب دوم تیمش را راهی 
 ، ، مرتضی پورعلی گنجی، عیسی آل کثیر میدان کند. الکسیس گندوز
علیرضـــا عنایت زاده، ســـمیر حبوباتی، گئورگی گولســـیانی، یعقوب 
براجعه، اوســـتون اورونوف، ســـهیل صحرایی، محمـــد خدابنده لو و 
ی  سینا اسدبیگی نفراتی بودند که در ترکیب اولیه پرسپولیس در باز

روز گذشته به میدان رفتند. 

یامگا در پاسخ به »فرهیختگان«:

از لطف هواداران استقلال ممنونم
کوین یامگا مدافع هافبک تیم استقلال در ادامه مسیر فوتبالی خود با 
بدشانسی بزرگی مواجه شده و پس از آنکه در نیم فصل گذشته توسط 
حامدی فر از ناحیه چشـــم آســـیب دید، همچنان با مشـــکل بینایی 
یکن در  مواجه بوده و توانایی همراهی استقلال را ندارد. البته این باز
ی در یکی از دیدارهای تدارکاتی آبی پوشان به میدان  پیش فصل جار
رفته و موفق شد با همان وضعیتی که دارد به مهرداد محمدی پاس 
گل بدهـــد! ایـــن موضوع بارقه ای از امید را در دل هواداران اســـتقلال 
یکن دوبـــاره می تواند به میادین بازگشـــته و با  ایجـــاد کـــرد کـــه این باز
نمایـــش خوبش در ترکیب اســـتقلال و پنالتی های موفقش دوباره به 
آبی ها در مســـیر موفقیت کمک کند. این در حالی اســـت که به نظر 
یکن تغییر محسوســـی ایجاد  نمی رســـد اخیـــرا در وضعیـــت ایـــن باز
شـــده باشـــد و البته به نظر می رســـد حداقل یک نیم فصل دیگر این 
یکن همچنان دور از میادین باشد و نمی تواند به میادین برگردد. باز

نکتـــه جالـــب در ایـــن بیـــن اینکه چنـــد روز قبل مهدی تـــاج، رئیس 
فدراســـیون فوتبـــال کشـــورمان درخصـــوص وضعیـــت کویـــن یامگا 
صحبت هـــای جالبـــی را مطـــرح کـــرده و در خصـــوص او گفتـــه بود: 
»یامگا وقتی چشمش را عمل کرده بود، به عیادت او رفتیم و خیلی 
ناراحت بودیم. اولش می خواســـتم فقط بروم و ســـری به او بزنم اما از 
آنجایـــی که خیلی ناراحت بودم ســـراغ دکتـــر او رفتم تا وضعیتش را 
پیگیـــری کنـــم. خیلی منتظر ماندم تا از دکترش جواب بگیرم. البته 
او خودش هم می ترســـید که بینایی اش را از دســـت بدهد اما از دکتر 
یادی بینایی اش را  ی کرد تـــا حد ز او کـــه جـــواب گرفتم، ابراز امیدوار
یکن  به دست آورد. این یک خاطره شیرین بود و دوست دارم این باز

دوباره بینایی اش را به دست بیاورد.«
این موارد باعث شـــد تا در پیامی برای یامگا در خصوص این موارد 
ی های اخیر دوســـتانه اســـتقلال به ثبت  یعنـــی پـــاس گلی که در باز
رســـانده و البته صحبت های اخیر تاج، از او نظرش را جویا شـــویم 
ی در ایـــن بـــاره اذعان داشـــت: »از ابراز لطف مـــردم و هواداران  کـــه و
اســـتقلال بســـیار ممنونم. ضمن اینکه در این مدت از آنها بازخورد 

یافت کردم و از این بابت هم بسیار خوشحال هستم.« مثبتی در

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار
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